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واکنش ملی پوشان به حضور کی روش و اردوی اتریش
بخش رسانه ای فدراسیون فوتبال قبل از سفر اعضای این تیم به 
اتریش دقایقی با بازیکنان به گفت و گو نشست و این مصاحبه ها 
در قالب یک ویدئو منتشر شد. صحبت های کوتاه برخی بازیکنان 

تیم ملی فوتبال قبل از سفر به اتریش را در ادامه می خوانید:
وحیــد امیری: خدا را                            شــکر تمرینات خوبی را                            پشــت ســر 
می گذاریم و امیدوارم کمپی که شــروع کرده ایم و دو بازی خیلی 
مهم و حســاس در راه آماده ســازی تیم ملی را                            با موفقیت پشت 

سر بگذاریم.
مرتضــی پورعلی گنجی: دو بازی خیلی خــوب در اردوی 
تدارکاتی خــود در اتریش داریم و امیــدوارم بتوانیم در کنار هم 
برای کشــور عزیزمان افتخار آفرینی کنیم تــا برای جام جهانی 

آماده شویم.
مهدی ترابی: خدا را                            شــکر همه بچه ها آماده هستند و تمرکز 
بالایی دارند. ان شاءالله با حضور لژیونرها شرایط بهتر می شود و در 

دو بازی آینده عملکرد قابل قبولی خواهیم داشت.
پیام نیازمند: انشاالله با اضافه شدن بازیکنان لژیونر در اتریش 
بتوانیم بــا نفرات کامل تمرین کنیم و در دو بازی پیش رو مقابل 
ســنگال و اروگوئه نتایج خیلی خوب بگیریم تا خواسته کادر فنی 

و مردم برآورده شود.
ابوالفضل جلالی: کی روش مربی بســیار بزرگی است، خیلی 

خوشحالم با او کار می کنم و این موضوع سبب افتخار من است.

ورزشی

اخبار کوتاه 

عباس جدیدی پیشکسوت کشتی در گفتگویی درباره نتایج کسب 
شده در کشتی فرنگی و کشتی آزاد اینطور حرف هایش را آغاز کرد: 
به هر حال ورزش دو رو دارد که یک روی آن باخت اســت و روی 
دیگر آن برد. این کلیات کار است. جزئیات کار آن هم این است که 
بالاخره قهرمان های ما همانطــور که مدال می آورند و باعث غرور 
ملی می شوند، باید بپذیریم که آن طرف سکه باخت هم هست. ما 
باید بچه هایمان را، این دلاورمردهایمان را همه جوره دوست داشته 
باشیم. چه ببرند و چه ببازند. زحمت کشیده اند هیچ کس برای باختن 
روی تشک نمی رود و هر کسی می رود برای پیروزی و کسب افتخار 

و آبروست. به  هر حال حریف هم می آید که ببرد. 
او ادامه داد: به هر حال در مورد برد و باخت هایی که صورت می گیرد 
باید در علت ها و چرایی ها کنکاش کرد و در صدد آســیب شناسی 
باشــیم تا نیازها را پیدا کنیم و در مســابقات بعدی از این باخت ها 
عبرت بگیریم. باید معایب را پوشش بدهیم تا این اتفاقات در المپیک 
به وجود نیاید. عباس جدیدی ســپس با اشاره به ناکامی برخی  از 
کشــتی گیران فرنگی و آزاد اضافه کرد: به هر حال اگر ما بخواهیم 
درباره باخت ها بحث و گفتگو کنیم شــاید نظرات ما یکطرفه باشد. 
باید صبور باشیم و صبر کنیم تا سرمربیان محترم تیم ملی برگردند و 
نظراتشان را درباره تیم شان و علت  بردها و باخت هایشان بدهند. گام 
دوم هم این است که روی نظر سرمربیان کارشناسی کنیم. باید در 
جمع بندی کارشناسی  به نتیجه مشترک برسیم که آن هم پوشش 
معایب است که در مسابقات بعدی دچار این اشکال  نباشیم. ولی اگر 
بخواهیم در صدد تخریب، انتقاد و برهم زدن فضای عمومی جامعه 

باشیم این کار ارزشی نخواهد داشت.
دارنــده مدال نقره المپیــک 1996 آتلانتا در ادامه از ســرمربیان 
کشــتی فرنگی و آزاد خواست که در بازگشت درباره عملکردی که 
ارائه کرده اند گزارش بدهند و حرف هایش را اینطور از ســر گرفت: 

امیدوارم سرمربیان درباره عملکردی که ارائه کرده اند گزارش بدهند 
و رسانه ای هم شود. بعد خبرگان ورزش بحث و گفتگو خواهند کرد 
و در جهت آسیب شناسی عمل خواهند کرد نه تخریب  تیم، مربی یا 
بازیکن. به نظرم ترمیمی صحبت کنیم بهتر است تا تخریبی. اجازه 
بدهید برگردند و گزارش بدهند تا ما یکطرفه به قاضی نرفته باشیم.

عباس جدیدی درباره صحبت های علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی که پس از قهرمانی قاسم پور عملکرد کشتی آزاد را بسیار خوب 
توصیف کرد،اینگونه واکنش نشان داد: ما کاری به کسی نداریم. ما 
در مورد کلیات صحبت می کنیم و اگر وارد جزئیات بشویم مصاحبه 

هم گم می شود. آقای دبیر نظر خودشان را به عنوان رئیس فدراسیون 
داده اند و حق ایشان هم هست ولی درمجموع خبرگان باید بیایند تا 
به یک اجماع کلی برســیم و بعد به عموم مردم اعلام کنیم.  عضو 
سابق شورای شهر تهران ادامه داد: اینکه آقای دبیر یکطرفه بخواهند 
چیزی بگویند، ایشان مختار است. من که نمی توانم بگویم نظر را بده 
یا نده )عکس(. ایشــان رئیس فدراسیون است و نظرش را می دهد 
ولی عموم جامعه، جراید و ارباب ارســانه باید نظر کلی که به اجماع 
خبرگان ورزش رسیده  و نظر نهایی هست را بدانند. سوال بعدی از 
عباس جدیدی درباره سبک کشتی کشورها مختلف بود که علیرضا 

دبیر نیز در مصاحبه خود تاکید ویژه ای روی آن داشت و معتقد بود که 
یزدانی با به کار بردن یک روش دیگر می توانست برنده مسابقه باشد. 
پیشکسوت کشتی در پاسخ به این سوال بیان کرد: خب اینطور است 
که روس ها یک سبک کشتی دارند، آمریکایی ها یک سبک کشتی 
می گیرند، ترک ها یک سبک کشتی می گیرند.  این ها هر کدام برای 
خودش شیوه و کلاس دارد. مثل این می ماند که یک کت و شلوار را 

به تن همه پرو کنید. هر تنی یک قواره ای دارد.
جدیدی در ادامه مصاحبه ضمن تمجید از این حسن یزدانی نقش دو 
عامل را در شکست این ورزشکار موثر دانست و در این مورد توضیح 
داد: شما مصداقی از من پرسیدید. من در مورد کشتی حسن  یزدانی 
یک نظر اجمالی می دهم ولی شــما این پاسخ  را تفصیلی در نظر 
نگیرید.  به هر حال حسن یزدانی یک ابرقهرمان است. حسن یزدانی 
قهرمان بزرگی اســت که چشم و چراغ ملت است و همه هم از او 
انتظار دارند ولی این انتظارات بار روحی و روانی را برای حسن یزدانی 
خیلی بالا می برد. ببینید اصلا نباید این همه فشــار وارد کرد به این 
طفلک. مردم، جویباری ها و ... جز طلا از یزدانی چیزی نمی خواهند. 
این  که نمی شود... واقعا فشار روحی را برای این جوان و این قهرمان 
ارزنده  بالا می  برند. آخر شما نمی دانید.. خود شما تا حالا روی تشک 

رفته اید؟ کشتی خیلی سخت است.
او سپس درباره بعد فنی کشتی یزدانی و تیلور اینگونه توضیح  داد: 
اصلا کشتی حسن یزدانی تحلیلی جدا از تیم ملی دارد. چون بالاخره 
ایشان سالیان سال است که با آقای تیلور کشتی می  گیرد. این ها از 
زیر و بم هم اطلاع دارند. اینکه چطور  روی تشک بایستند و چطور 
گارد بگیرند. این ها شب ها هم خواب یکدیگر را می بینند. لذا اینکه 
بخواهیم در مورد کشتی حسن یزدانی به طور سطحی نظر بدهیم 
کار اشتباهی است. کشتی حسن یزدانی و تیلور را نمی توان در قالب 

یک سری جزئیات بیان کرد. 

جدیدی سپس به اهمیت آنالیز در پیروزی مسابقه یزدانی پرداخت و 
گفت: آنچه مسلم است اینکه حسن یزدانی برای بردن روی تشک 
رفته بود و تمام تلاشش را هم کرد ولی احساس می کنم یک مقدار 
روی آنالیز و برنامه داشتن کشتی گیر آمریکایی دقیق تر روی تشک 
ورود کرده بود.  باز هم می گویم این ها را به صورت اجمالی می گویم 
نه تفصیلی. احســاس می کنم اصول برنامه داشتن و با برنامه رفتن 
روی تشک مثل یک هرم می ماند که سطح و قاعده این هرم روی 
یک عنصری کارسازی شده به نام آنالیز. اصلا هرم برنامه سطح آن 
روی آنالیز بنا شــده است و اگر خدایی ناکرده آنالیز ما یک مقدار به 
خطا برود، کل برنامه به انحراف می رود. یعنی با برنامه ای می رویم 
روی تشک که برنامه اصلا اشتباه است. اگر آنالیز اشتباه باشد. از آنالیز 
غافل نشوید. موضوع بسیار مهمی است که دنیا روی آن کار می کند. 
او ســپس به تشــریح انواع آنالیز پرداخت و اینطور حرف هایش را 
درباره نتایج کشتی فرنگی و آزاد در جام جهانی صربستان جمع بندی 
کرد: آنالیز دو دسته است. آنالیز تخصصی و تجربی. آنالیز تجربی را 
که همه بلدند. در ورزشگاه هفت تیر هم همه ورزشکاران می توانند 
یک چیزی را آنالیز کنند، اما ما به دنبال آنالیز تخصصی و آکادمیک 
هستیم. تو مو می بینی و من پیچش مو. ما دنبال این انالیز هستیم. 
من احساس می کنم روی بحث آنالیز زحمت کشیده شده است ولی 
باید در اینباره تخصصی تر ورود کنیم. این موضوع اینقدر مهم است 
که اگر یک سانتی متر در آنالیز بیرون تشک اشتباه  کنیم، وقتی برای 
اجرا روی تشک می روید اشتباه یک سانتی متری در مسابقه خودش 

را ده متر نشان می دهد.
جدیدی در پایان گفت: اجازه بدهید ما در پایان نظرات ســرمربیان 
تیم ملی را داشته باشیم ولی آنچه مسلم است اینکه در باخت حسن 
یزدانی بحث و موضوع آنالیز سهم بسزایی داشته است. نمی گویم 
همه دلیل باخت آنالیز است و بخشی از آن به این موضوع برمی گردد.

 شمسایی این نفرات را 
به قهرمانی آسیا می برد

تیم ملی فوتســال ایران بعد از بازگشت از تورنمنت 6 جانبه 
تایلند و نایب قهرمانی در این رقابت ها، روز گذشته به تهران 
بازگشــت تا آخرین اردوی خود را پیش از اعزام به مسابقات 
قهرمانی آســیا به میزبانی کویت آغاز کنــد. این اردو بعد از 

استراحت دو روزه ملی پوشان آغاز می شود.
کادر فنی تیم ملی فوتسال در تورنمنت تایلند، 16 بازیکن را 
دعوت کرده بود. این لیست برای مسابقات قهرمانی آسیا به 

1۴ نفر کاهش یافته است.
بر این اســاس، سینا پرکاس، ســعید مؤمنی، محمدحسین 
درخشــانی، حمزه کدخدایی، محمدرضا ســنگ ســفیدی، 
علیرضا رفیعی پور، مســلم اولادقباد، مهدی اسدشیر، سالار 
آقاپور، مهدی کریمی، حســین طیبی، علیرضا جوان، سعید 
احمدعباسی و محمدحســین بازیار لیست ایران را برای جام 

ملت های آسیا تشکیل می دهند.
بهمن جعفری و مسعود عباســی دو بازیکنی هستند که از 
لیســت تیم ملی خط خورده اند. همچنین بــا تصمیم وحید 
شمســایی ســرمربی تیم ملی، ایران در این رقابت ها با دو 
دروازه بان یعنی سینا پرکاس و سعید مؤمنی حاضر می شود.

مســابقات فوتســال ۲۰۲۲ قهرمانی آســیا مهرماه امسال 
به میزبانی کشــور کویت برگزار می شــود و ایران در مرحله 

مقدماتی با لبنان، اندونزی و چین تایپه همگروه است.

 اوج فشار و  استرس؛ 
کار درستکار به سرم کشید!

روزهای اول و دوم کشتی آزاد مسابقات جهانی برای ایران 
چندان خوشــایند نبود. در روز اول امیرحسین زارع از صعود 
به فینال باز ماند اما تلخ ترین قســمت ماجرا چند شب پیش 
اتفاق افتاد. جایی که حسن یزدانی مقابل رقیب معروف خود 
یعنی دیوید تیلور قرار گرفت و با نتیجه ٧-1 شکســت خورد 

تا از کسب مدال طلا باز بماند.
با این حال ورق به شــکل قابل توجهی به سمت تیم پژمان 
درســتکار برگشت. جایی که رضا اطری و رحمان عموزاد به 
فینال مســابقات جهانی راه یافتنــد. اوج کار اما رقابت فوق 
العاده جذاب کامران قاســم پور و و چیدن کاکس بود. جایی 
که دلاور کشــتی ایران موفق شــد با یک نمایش دلچسب 
حریف آمریکایی خود را شکســت دهد تا اولین مدال طلای 

ایران را صید کرده باشد.
سرمربی تیم ملی کشــتی آزاد ایران یعنی پژمان درستکار 
طی روزهای گذشته فشار زیادی را متحمل شده و این مسئله 
حین مسابقات کشتی گیران ایرانی در تصاویر تلویزیونی نیز 
به وضوح مشــخص بوده اســت. اما این فشار و استرس به 
قدری بوده که کار درســتکار به ســرم نیز کشیده شده و او 

مجبور شده برای بهبود وضعیت خود زیر سرم برود.

 تدارکاتی پیکان 
با گل گهر و مس رفسنجان

 در روزهــای برگزاری اردوی تیم ملی فوتبال ، مســابقات 
لیــگ برتر با وقفه ای چند روزه مواجه شــده اســت. در این 
شــرایط اما اعضای تیم فوتبال پیکان تمرینات آماده سازی 

خود را دنبال می کنند.
بر اســاس برنامه ای  که ســیدمجتبی حســینی سرمربی 
پیکان برای اعضای تیم در نظر گرفته، خودروســازان در 
تعطیــلات لیگ برتر دو بــازی تدارکاتی را در برنامه خود 

داشت. خواهند 
بر این اساس پیکان عصر روز دوشنبه ۲8 شهریورماه اولین 
بازی تدارکاتی خود را مقابل گل گهر سیرجان برگزار خواهد 
کرد. همچنین طبق هماهنگی های انجام شــده احتمالا در 
روز ۲ مهرماه یک بازی دوســتانه دیگر با مس رفســنجان 

برگزار خواهد شد.
با توجه به عدم برگزاری مسابقات لیگ برتر، انجام دیدارهای 
تدارکاتی به قرار گرفتن بازیکنان در شــرایط مسابقه کمک 
خواهد کرد و تقابل با گل گهر و مس رفسنجان نیز به همین 

خاطر صورت گرفته است.

حرفهایی درباره شکست یزدانی که نشنیده بودیم

 دراگان اســکوچیچ ســرمربی ســابق تیم ملی ایران که بعد از جابجایی اش با کارلوس کی روش با 
مدیران فدراسیون بر سر مطالباتش توافق کرده در انتظار دریافت باقی مانده دستمزدش در ایران است 
تا چمدان ها را به مقصد کرواسی ببندد. آنچه که برای اسکوچیچ رخ خواهد داد به معنای پایان دوری 
طولانی از خانه و خانواده خواهد بود و او باید رقابت های جام جهانی را برخلاف انتظارش از تلویزیون 
تماشا کند؛ جایی که او احتمالا طرفدار تیم ملی کرواسی خواهد بود و باید دید تا چه حد رغبت دارد تا 
درخشش احتمالی شاگردانش در ایران را مقابل سه حریف انگلیس، ولز و امریکا ببیند.اسکوچیچ در این 
روزها بیشتر اوقات خود را با کادرش در تیم ملی می گذراند. مربی هایی مثل اصغر قربانعلی پور که در این 
روزهای آخر همواره کنار او بود . همچنین مترجم اسکو و گاهی هم وکیلش که آخرین کارهای مربوط 
به رفق و فتق حقوقی او را انجام می دهد. جالب اینکه اسکوچیچ به هیچ وجه در این روزها گفت وگویی 
با هیچکس نداشــته و تنها مصاحبه از زبان وی در روزنامه خبرورزشی منتشر شد که این گفت وگو از 
سوی دراگان تکذیب شد. اگرچه به نظر می رسید که شاید او این حرف ها را زده باشد اما نه برای انتشار 
که او اگر قصد این کار را داشته باشد باید آن را در یک نشست مطبوعاتی انجام بدهد. یکی از افرادی 
که این روزها سری به اسکوچیچ زده، محمدجواد پاینده، مسئول روابط عمومی سابق فوتبال است که 
با انتشار تصویری از اسکوچیچ این جملات را برای وی نوشته است: »پذیرش یک مربی باشگاهی در 
جایگاه سرمربی تیم ملی شاید از همان نخستین روز دشوار می نمود، حتی با عبور از جهنم بحرین،ثبت 
رکوردهای تاریخی،دستاوردهای ماندگار و صعود به جام جهانی.اینهمه برای باور کردن مرد آرام و بی 
ادعای نیمکت تیم ملی بدون هیاهویی که به آن عادت داشتیم کافی نبود. با این وجود در مرام ایرانی 
و گفتمان اسلامیمان مرسوم نیست که با تهمت و افترا از میهمان پذیرایی کنیم و پاسخ زحماتش را با 
بدگویی و اتهام بدهیم. آنچه در این روزها و ماه های آخر دیدی به حساب مرام و مسلک مردمان این 

سرزمین نگذار تا نگویند خوش استقبالیم و بد بدرقه ، قدرنشناسیم و فراموشکار.«

فردین معصومی کــه مهمان ویژه برنامه کشــتی قهرمانی جهان در 
شــبکه ورزش بود و کنار یدالله اعتصامی به تحلیل و بررســی عملکرد 
کشــتی گیران ایرانی می پرداخت ناگهان با اتفاق عجیبی مواجه شــد. 
درحالــی که اعتصامی، مجــری برنامه اعلام کــرد می خواهیم فیلمی 
از دوران قهرمانــی فردیــن معصومی را پخش کنیم تــا یاد و خاطره 
مدال هایی که او کسب کرده زنده شود، ناگهان فیلمی از فینال مسابقات 
جهانــی ۲۰۰9 دانمارک که مبارزه بین فردین معصومی و بلال ماخوف 
روسی را نشان می داد روی آنتن شبکه ورزش رفت. هرچه قدر بینندگان 
صبر و تحمل کردند تا در این مبارزه کسب امتیاز و اجرای فنی از فردین 
معصومی ببیند موفق نشدند و مشخص شد که این دیدار با نتیجه ده بر 
صفر به ســود بلال ماخوف روسی پایان یافته و معصومی در آن سال با 

این شکست سنگین مدال نقره جهان را بر گردن آویخته است.
این اتفاق عجیب و پخش شــدن فیلم باخت سنگین فردین معصومی 
در حالــی که او مهمان برنامه بود تعجب خیلی ها را به همراه داشــت. 
این ماجرا خیلــی زود در فضای مجازی بازتاب پیــدا کرد تا جایی که 
یدالله اعتصامی مجبور شــد دقایقی بعد به آن واکنش نشــان دهد و در 
بخشــی از صحبت های خود گفت: خیلی از دوستان به ما پیام می دهند 
کــه چرا فیلم باخت فردین معصومی را پخش کردید؟ باور کنید عمدی 
در کار نبوده و تهیه کننده برنامه این فیلم را دم دســت خود داشته و آن 
را پخش کرده است! فردین معصومی هم که معلوم بود چهره اش درهم 
و برافروخته است در واکنش به صحبت های اعتصامی گفت: اتفاقا برای 
من هم پیام های زیادی در همین چند دقیقه آمده و دوســتان از پخش 
شدن این فیلم انتقاد کرده اند و گفته اند در برنامه آن را بگو. اما مهم این 

بود که یک خاطره بازی شود.
وی در پاســخ به این ســوال که دلیل پخش شدن چنین فیلمی را چه 

می دانــد، عنوان کرد: به نظرم شــاید چون من انتقاداتی را نســبت به 
فدراســیون و تیم ملی کشتی مطرح کردم چنین اتفاقی صورت گرفت. 
من بایــد واقعیت ها را می گفتم. البته که من با پژمان درســتکار رفیق 
هســتم و ســال ها با او زندگی کردم. با علیرضا دبیر چند شب یک بار 
صحبت می کنم؛ اما منطقی نیســت که واقعیت ها را نگوییم. وقتی دیدم 
کشــتی گیر آلبانی توانســت حریف امریکایی خود را در فینال ۵٧کیلو 
شکســت دهد، گفتم پس می شــود امریکایی ها را آنالیز کرد و شکست 
داد. امریکایی ها در این مسابقات خوب ما را آنالیز کرده بودند و اتفاقا با 

کشتی ایرانی و زیرگیری ما را شکست دادند.
فردین معصومی در ادامه می گوید: امیدوارم شبکه ورزش غرض ورزی 
نکرده باشــد. از دوســتانی که از من حمایت کردند تشــکر می کنم و 
دستشــان را می بوســم. امیدوارم تهیه کننده این برنامه هم یک توجیه 
منطقی برای پخش کردن این فیلم داشــته باشد. من هم بعد از برنامه 

هیچی به او نگفتم چون آبی که ریخته شد، دیگر نمی توان جمع کرد.

ســامان فلاح مدافع جوان و دهه هشتادی پیکان که فصل گذشته به 
عنوان یک پدیده خود را به فوتبال کشــور معرفی کرد، در لیست اولیه 
سرمربی جدید تیم ملی نیز حضور داشت. فلاح در گفتگویی درخصوص 
حضور در اردوی تیم ملی گفت: از آقای کی روش تشــکر می کنم که 
به من اعتماد کردند و مدتی را در خدمت ســرمربی و بازیکنان تیم ملی 
بودم. ایشان مربی خیلی بزرگی هستند که به تعریف و تمجید من نیازی 
ندارنــد. در این ۲ روز حس کردم نکات فنی مثبت به من اضافه شــده 
اســت. امیدوارم که تیم ملی بتواند این ۲ بازی دوســتانه را با پیروزی 

پشت سر بگذارد.
او درباره خط خوردن از لیســت تیــم ملی گفت: علت خط خوردن من 
زیاد مهم نیســت و به تصمیم کادرفنی بستگی دارد که هر چه باشد، به 
آن احترام می گذاریم. ما تمام تلاشــمان را می کنیم تا برای کشورمان 

افتخار آفرینی کنیم.
وی درخصوص بازگشــت به تمرینات تیم اظهار داشت: تیم ملی برای 
همه ما مهم اســت که جزو نفرات مدنظر کادرفنی باشــید، ولی من به 
تمرینات پیکان برگشــته ام تا پرقدرت تر از قبل ادامه دهم. ان شــالله 
بتوانم این روند خوبم را جلو ببرم، امیدوارم برای پیکان بهترین عملکرد 
را داشته باشم. چون اگر در تیم خودم بتوانم بدرخشم، مطمئنا می توانم 

در تیم ملی نیز جایی برای خودم رزرو کنم.
او درخصــوص عملکــرد فصل کنونی خــود اظهار داشــت: تمام 
بازیکنان ســعی مــی کنیم که بهترین عملکرد را از خودمان نشــان 
دهیم. من نیز عضوی از تیم پیکان هســتم. تمام توانم را می گذارم 
تا در هر بازی بهترین عملکرد را داشته باشم. روندی که داشته ایم، 
نســبتا خوب بوده است. امیدوارم این شــرایط را ادامه دهیم و نتایج 

کنیم. خوبی کسب 

فــلاح درباره بازی هفته بعد مقابل ذوب آهن نیز گفت: ذوب آهن تیم 
قابل احترامی بوده است. آقای تارتار قبلا مربی من بودند و بازی خیلی 
ســختی با آنها داریم. ان شالله تمام توانمان را بگذاریم و تاکتیک های 
خوبی را اجرا کنیــم. امیدوارم که بازی خوب و جانداری برابر تیم ذوب 

آهن انجام دهیم.
وی در مورد اینکه برای ســالهای پیش رو چه هدفی را برای خودش 
ترســیم کرده است، گفت: اکثر بازیکنان لیگ برتری این هدف را دارند 
که به تیم ملی برســند. طبیعتــا هدف من نیز همین موضوع اســت. 
امیدوارم که بتوانم روند خوبم را ادامه دهم و بهترین عملکرد را داشــته 
باشــم. من می جنگم تا نظر کادرفنــی را جلب کرده و بتوانم با پیراهن 

تیم ملی کشورم افتخار آفرینی کنم.
کاپیتــان پیکان در پایان گفت: امیدوارم که تیــم ملی بتواند در بازی 
های دوســتانه ای که در پیش دارد و همچنین رقابت های جام جهانی، 

بهترین عملکرد را داشته باشد.

زبیر نیک نفس هافبک جنوبی اســتقلال با اشــاره به شــرایط تیمش در مسیر حضور در کورس 
مدعیان، مدعی اســت نمایش آنها طی دیدار پایانی مقابل نساجی مازندران در ادامه لیگ هم تداوم 

خواهد داشت و آنها در تلاش هستند تا خیلی زود به جایگاه اصلی خود دست یابند.
نیک نفس درباره نمایش تیمش مقابل نساجی مازندران که با برتری قاطع آبی پوشان همراه بود و 
توانســت انتقادات نسبت به دیدارهای قبلی را کاهش دهد، اینطور می گوید: دیدار ما با تیم نساجی 
بازی خوبی بود و تقریبا از تمام موقعیت های خودمان استفاده کردیم و همین موضوع منجر به برد 
قاطع ما شــد. به امید خدا به همین روند را ادامه خواهیم داد. در تعطیلات هم تمام تلاشمان است 
که بیشتر از قبل به مرز آمادگی برسیم. ما به خوبی از جایگاهی که در آن حضور داریم آگاه هستیم 
و در تلاش هســتیم تا نمایش بهتری را نسبت به گذشــته ارائه دهیم و انتظارات را کاملا برآورده 
کنیم. وی درباره حمایت هواداران از جمله حضور خانم های هوادار در اســتادیوم برای فصل جدید 
گفت:  خوشحالم که تماشاچیان هم می آیند و در بازی ها حضور دارند و ما را تشویق می کنند و از 
آن ها می خواهم که به همین روند ادامه دهند و یار و حامی ما در تمام مسابقات ها باشند. این حق 
هواداران خانم است که بتوانند شاهد تیم محبوب خود باشند و امیدوارم این حضور تداوم داشته باشد 
و بیش از گذشته نیز شاهد حضور آنها باشیم. هافبک استقلال در خصوص شرایط خودش نیز اینطور 
توضیح داد: پس از آســیب دیدگی که داشتم اکنون شرایط خوبی دارم و تمام تلاش خودم را انجام 
می دهم با ارائه بازیهای خوب ســهمی در موفقیت استقلال داشته باشم.نیک نفس با اشاره به این 
موضوع که هدف اصلی اش، حضور در تیم ملی خواهد بود گفت: از حضور در تیم ملی ناامید نیستم. 
تمام تلاشم ملی پوش شدن و حضور در جام جهانی است و برای دست یابی به این هدف انگیزه و 
انرژی زیادی دارم. هنوز تا مسابقات جام جهانی نزدیک به دو ماه باقی مانده است و تا آن زمان می 

توانم خودم را به کادر فنی تیم ملی تحمیل کنم.

اولین دوره سوپرلیگ فوتسال زنان با حضور هشت تیم برتر از فصل گذشته لیگ برتر درحال برگزاری 
است و در هفته دوم این رقابت ها، پیکان، نصر، پالایش و رایزکو موفق به شکست حریفان خود شدند.

ملی حفاری ۱-۳ نصر فردیس
نصر که فصل گذشته یک گام تا فتح جام لیگ برتر فاصله داشت و در هفته نخست سوپرلیگ نیز 
با سه گل هیئت فوتبال نطنز را از پیش رو برداشته است، در هفته دوم این رقابت ها و در یک بازی 
خارج از خانه، درحالی که نیمه اول را با شکســت پشــت سر گذاشته بود، در نهایت موفق به کسب 

پیروزی با نتیجه سه بر یک مقابل ملی حفاری شد.
هیئت فوتبال نطنز ۱-۲ پیکان تهران

پیکان، مدافع عنوان قهرمانی لیگ برتر که با جذب ستاره های ملی پوش و حفظ شاکله اصلی تیم 
سعی در کسب اولین جام سوپرلیگ را دارد، در هفته نخست با نتیجه پنج بر سه رایزکو صفادشت را 
شکســت داد و در هفته دوم نیز در یک مسابقه خارج از خانه مقابل هیئت فوتبال نطنز، با گل هایی 
که ســحر زمانی و نســیمه غلامی در دقایق پایانی نیمه اول به ثمر رساندند، موفق به کسب یک 

پیروزی بسیار حساس شد.
رایزکو ۲-۱ مس رفسنجان

اما یکی از کم گل ترین مســابقات این هفته در مصاف تیم هایی رقم خورد که در هفته نخســت 
سوپرلیگ پُرگل ترین مسابقات را پشت ســر گذاشتند، رایزکو )فرهان( که در هفته گذشته با وجود 
به ثمر رســاندن ســه گل، در یک بازی حساس مقابل پیکان شکســت خورده بود به مصاف مس 
رفسنجانی رفت که در دیدار هفته پیش خود با هفت گل فجر سپاسی را قاطعانه شکست داده بود، 
اما در پایان این دیدار بسیار نزدیک، این رایزکو بود که موفق به شکست میهمان خود در هفته دوم 

رقابت ها شد.

 آخرین ساعات حضور اسکوچیچ 
در تهران

فلاح: باز هم برای جلب نظر کی روش می جنگمقهرمان کشتی را در برنامه زنده تحقیر کردند! 

 نیک نفس: خودم را به کادرفنی 
تیم ملی تحمیل می کنم

 هفته دوم سوپرلیگ؛ 
شش امتیازی های فوتسال زنان


